
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 29. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 517

Vil ministeren redegøre for, hvad udgiften til ikkevestlige indvandrere og efterkommere

ville have været årligt fra 2015 og frem til i dag, hvis gennemsnittet af ydelsesniveauet til

og beskæftigelsesgraden af ikkevestlige indvandrere under S-RV-(SF) regeringen stadig

havde været gældende?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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